
La Selva planteja una gesti� comuna del consum d'aigua

Els alcaldes de la comarca es van reunir ahir a Vilob� sense la pres�ncia de representants

municipals de Blanes

Rober t Fauria, el president del Consell Comarcal de la Selva, i alcalde de Sant Hilari de Sacalm (CiU), va

plantejar ahir als alcaldes de la comarca, reunits a Vilob� d'Onyar, la creaci� d'una empresa comuna per a la

gesti� del consum d'aigua potable, que es faria des del mateix Consell Comarcal. Actualment, l'entitat gestiona

les depuradores d'onze poblacions de la Selva interior. Segons fonts del Consell, la proposta va ser ben rebuda

pels ajuntaments, inclosos alguns dels que actualment no han posat en mans del Consell la gesti� de les

depuradores.

De moment, sobre la taula nom�s hi ha la proposta i no hi ha estudis concrets sobre l'abast de la gesti�, els

sistemes de captaci� ni el cost que representaria el nou sistema de gesti�. La unanimitat de la comarca, per�, es

presenta dif�cil en aquest assumpte. Precisament, no hi va assistir cap representant de l'Ajuntament de Blanes,

el municipi on hi ha instalálada la dessalinitzadora, i que per a alguns municipis podria representar una alternativa

clara a la captaci� d'aigua per altres mitjans, com ara la canalitzaci� del Pasteral.

L'alcalde de la segona poblaci� m�s gran de la Selva, Josep Marig� (PSC), ni tan sols hi va ser present.
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